

《单词百科:bloggers是什么意思?bloggers怎么发音?bloggers的解释和用法》

英语单词bloggers是什么意思?bloggers怎么读?bloggers怎么发音?简答网为您整理了bloggers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



bloggers怎么读

bloggers的读音:[bl g z]

bloggers的意思

1、博客;

bloggers的双语例句

1、Celebrity micro-bloggers hellos in the morning and send kisses at night.

早上,明星们在微博上和粉丝们问好;晚上还会送上“香吻”。

2、 Many bloggers have discovered they can earn good money through their blogs.

许多博主发现,他们可能通过自己的博客来赚钱.

3、 Make contact with related bloggers on AND offline if possible.

与你博客关联的博主保持联系,如果可能的话在网络外也保持联系.

4、 Other prominent bloggers have removed comments, too.

其它著名的博客也已经移走了评论.

5、 The self-publicising Perez Hilton leads a legion of bloggers.

自我 宣传的PerezHilton带领了一大队博客.

6、 But today many bloggers speculated that the decision reflected public pressure.

但是今天许多博客作者猜测这项决定反映了公众的压力.

7、 Bloggers are better-informed than non-bloggers. Knowing more is a career advantage.

网志作者会比其他人更加见多识广. 知道的更多是事业成功的有利条件.

8、 Bloggers take a positive attitude toward information sharing activities.

部落客对于资讯分享抱持著正面、肯定的态度.

9、 Last month bloggers celebrated what they called a historic moment.

上个月bloggers庆祝他们称为具有历史性意义的时刻.

10、 Some the bloggers I follow also begun mentioning the phenomenon.

一些博客博主也开始提及这一现象.

11、 Some the bloggers I follow have also begun mentioning the phenomenon.

我关注的一些博客人也开始提到了这种现象.

12、 Successful bloggers are not on again off again bloggers.

成功的博主不是一下热一下冷的.

13、Some the bloggers I follow also begun mentioning the phenomenon.

一些博客博主也起头提及这一现象.

14、Other bloggers have joined the search and reported similar results.

其他博客也纷纷加入调查和报道类似结果.

15、In the meantime, bloggers should look out for a missing car.

与此同时, 博客们应该去寻找一辆失踪汽车.

以上是简答网为您整理的bloggers怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于blog

gers的用法、bloggers的释

义、bloggers的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/bloggers>

